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Dorpspraktijk Vinkel
zie ook: www.dorpspraktijkvinkel.nl

Mijn naam is Natascha van der Ven – 

Meulendijk. Ik ben opgegroeid in het mooie 

Nisseroi, maar tegenwoordig woonachtig in 

Heesch. Sinds een aantal jaar werk ik met 

veel plezier als podotherapeut bij Hallux 

Podotherapie. Eigenlijk wilde ik graag 

fysiotherapeut worden, maar het creatieve 

gedeelte bij podotherapie sprak mij net 

iets meer aan. Sinds april 2023 heeft Lieke 

Schuts haar praktijk aan Hallux verkocht 

en kunnen we de best mogelijke voetzorg 

blijven voorzetten voor alle omwonenden. 

Het fijne aan het werken bij huisartspraktijk 

Vinkel zijn de korte lijntjes en het gewone 

Brabantse volk. Veel patiënten kennen ons 

pap/opa, ons mam/oma, ooms, tantes, 

neven of nichten. Ook die van mijn man zijn 

niet onbekend aangezien onze gehele familie 

hier uit de omgeving komen. We raken dan 

vaak aan de buurt en voor je het weet is de 

tijd alweer om. Dat vind ik zo fijn aan het 

werken in Vinkel.

Het samenwerken in Vinkel 

gaat van een leien dakje. 

We hebben veel overleg en 

kloppen regelmatig bij elkaar 

op de deur bij vragen. Niet 

alleen het samenwerken 

met de huisartsen gaat snel 

en gemakkelijk, ook met 

de fysiotherapeuten, medisch pedicures, 

oefentherapeuten en natuurlijk de praktijk 

ondersteuners gaat voorspoedig. Dat is 

het grote voordeel wat ik ervaar aan een 

medisch centrum waar alle disciplines onder 

1 dak werken. 

Bij mij kunt je terecht voor alle klachten 

gerelateerd aan voeten, enkels, knieën, heup 

en rug. Samen kijken we dan naar de best 

mogelijke oplossing. Soms is dat bij mij, maar 

het kan ook zomaar voorkomen dat je met 

een verwijzing voor de fysiotherapeut naar 

buiten gaat. Podotherapie is niet alleen maar 

zolen aanmeten namelijk. Soms denken 

mensen dat als je bij een grote organisatie 

terecht komt je altijd met zolen naar huis 

gaat, maar dat is écht niet zo. Ik hoop dat 

stigma te kunnen veranderen! 

Groet
Natascha

Samenwerken? Ja graag!


